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Protokół 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

w dniu 21 września 2009 roku

Obecni

1. Dominik Penar Przewodniczący Komisji obecny
2. Andrzej Mentel Z – ca Przewodniczącego obecny
3. Krystian Dąbrowski obecny
4. Marian Kita nieobecny
5. Hanna Szotowska obecna
6. Danuta Walczak obecna
7. Mirosław Kędzierski obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli 

Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska, Sekretarz Miasta Dorota Bąk, Skarbnik Miasta Urszula Polak Wałek, dyr. 
Muzeum Saturn Iwona Szaleniec, Z -ca Kierownika wydziału Polityki Społecznej i Edukacji Michał Słomka, 
dyr. Żłobka Jolanta Barańska, Mieszkaniec Przemysław Szałański

Tematy posiedzenia Komisji 

1. Muzeum „Saturn” - zakres działalności i plany na przyszłość.
2. Podsumowanie Programu „Lato w mieście” 
3. Przygotowanie do dnia Edukacji Narodowej.
4. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
5. Sprawy bieżące

Pkt.1

Muzeum „Saturn” - zakres działalności i plany na przyszłość.

Temat omawia dyr. Muzeum Saturn Iwona Szaleniec

Dyskusja



w dyskusji udział wzięli

1. Radna Hanna Szotowska
2. Radny Mirosław Kędzierski
3. Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu - Dominik Penar  
4. Radna Danuta Walczak

Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu Dominik -  Penar        
Czy są pytania uwagi 

Pytań nie było

Pkt.2

Podsumowanie Programu „Lato w mieście” 

Temat omawia  Z -ca Kierownika wydziału Polityki Społecznej i Edukacji Michał Słomka

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Marian Kita
2. Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu Dominik -  Penar          
3. Z-ca Burmistrza Anna Ślagórska
4. Radny Andrzej Mentel
5. Radna Danuta Walczak
6. Sekretarz Miasta Dorota Bąk
7. Mieszkaniec Przemysław Szałański

Pkt.3

Przygotowanie do dnia Edukacji Narodowej.

Temat omawia Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu - Dominik Penar    
2. Radny Andrzej Mentel

Pkt.4

Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.



Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu -  Dominik Penar  
Czy są pytania uwagi dot. sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Czeladź.

Pytań nie było

Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu -  Dominik Penar  
Czy są pytania uwagi dot. omówienie i wstępna weryfikacja planu potrzeb na zadania inwestycyjne 
zaplanowane do realizacji na 2009 rok.

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu - Dominik Penar    
2. Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska
3. Radna Danuta Walczak
4. Mieszkaniec Przemysław Szałański

GŁOSOWANIE nad zaopiniowaniem materiałów dot. „ Lato w mieście

     6  głosów za
      0  głosów  przeciw
      0  głosów wstrzymujących się

Zmiany w budżecie miasta na 2009 rok

Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak - Wałek

Pkt.5

Sprawy bieżące

Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu - Dominik Penar  
Prosiłbym o informację dot. ilości miejsc w przedszkolach i żłobkach

Odpowiedzi udziela Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska, dyr. Żłobka Jolanta Barańska

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu - Dominik Penar    
2. Radny Andrzej Mentel
3. Radna Hanna Szotowska
4. Mieszkaniec Przemysław Szałański
5. Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska
6. Radny Krystian Dąbrowski



Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu - Dominik Penar – składa wniosek o wprowadzenie 
do WPI na przyszłe lata działania „ dobudowa do oddziału przedszkolnego budynku przedszkola nr 5
Czeladź – Piaski budynku oddziału żłobkowego

GŁOSOWANIE 

     5  głosów za
      0  głosów  przeciw
      1  głosów wstrzymujących się

    protokołował                                                                                                           Przewodniczący
Krystian Załęczny            Komisji Edukacji Kultury 
                                                                 i sportu

    Dominik Penar


